
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 04/2023

Aika: 30.1.2023 Paikka: Huone 149
kello 15:00 Otakaari 4

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti (S 7.4.) Maiju Koponen
Sofia Ahola P(11.1.) Elias Peltola (sihteeri)
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Aino Ylänne S(11.1)
Owain Hopeaketo P(7.4.) Sara Siivola P(7.4.)
Lassi Mäkelä (S 7.1.) (P 7.5.) Tomas Kurenniemi (S 7.1.) (P 7.5.)

Poissa: Ella Koivisto Miika Luhtamäki

S/P = saapui/poistui kohdassa

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 15:01.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT
5.1. Tornivaara ilmoitti, että Trocadero virvoitusjuomaa on parisataa pulloa killan

varastossa. Suhteellisen vapaa käyttö.
5.2. Tornivaara ilmoitti, että huomenna 31.1 kello 10 eteenpäin budjetointipäivä.
5.3. Ahola ilmoitti, että kandidaatin tutkielmaan on tullut tekstiä.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä.
6.2. Raadin palaute

Raati ei ole saanut palautetta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Juvakka: Ihan jees. Aika paljon hommia, koulua ja vähän muuta.
Pasanen: Mukavaa kuuluu. Virkistävä IE-vaihto viikonloppuna. Vähän
perhekaverisitsit stressaa.
Kontio: Hyvää kuuluu, kipeyden kanssa painittu. Nyt alkaa helpottamaan.
Karvonen: Hyvin menee. Porukoilla viikonloppuna. Vähän stressaa.
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Ylänne: Ei stressaa. Sitsit hyvin hallussa. Istumajärjestyksen tekemiseen
menee yllättävän paljon aikaa.
Martti: Viikon aikana kerennyt käydä hermoromahduksen ja nyt on taas hyvä
fiilis. Kaksi työhaastattelua tullut ja kaksi lähetetty.
Ahola: Kertoi muuttavansa maaliskuussa mikä on jännittävää. Tehnyt
muuttovalmisteluja. Kaikki kunnossa ja stressi nolla.
Peltola: Mukava rento viikonloppu takana. Hyvin menee.
Koponen: Kiirettä pitää. Tampereella näkemässä kavereita. KP painaa ja
muut tapahtumat. Ihan hyvin menee.
Tornivaara: Kaverin synttäreillä ja väsyttää paljon. Mahdollisesti perjantaina
rentoutumaan taas. Vähän stressaa.
Mäkelä: Perjantaina kaverin valmistujaiset joissa open bar. Hauskaa oli.
Kurenniemi: Riehakas risteily viikonloppuna.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. Kesätyösauna

Ahola kertoi kesätyösaunan menneen hyvin ja kiitti raatia avusta.
7.2.2. Pikku-IE:n vaihto

Pikku-IE:n vaihto oli onnistunut tapahtuma.
7.3. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat

7.3.1. Valokuvaus
Valokuvaus on tämän viikon torstaina 2.2. klo 10:00 Arkkitehtiaulassa.

7.4. TEKtykit esittäytyvät
Siivola ja Hopeaketo eli Otaniemen TEKtykit pitivät esittelynsä. He esittelivät
TEKin rakennetta ja palveluita sekä avasivat sponsorointia ja mihin sitä
kohdennetaan. TEKin tukemista tapahtumista toivotaan tehtävän
some-postaus, johon TEKin voi tägätä.Tornivaara jakaa diat raadille.

7.5. Toiminnantarkastajat esittäytyvät
Kurenniemi ja Mäkelä esittäytyvät. He muistuttivat velvollisuudesta noudattaa
lakia ja raadin vastuusta. He muistuttivat siitä, että toiminnantarkastajilta voi
pyytää apua, jos ei ole varma, miten asiat tulee hoitaa. He muistuttivat
henkilörekistereistä ja niiden poistamisesta. Pöytäkirjaan tulisi myös merkitä
päätökset selkeästi.

7.6. Toimintasuunnitelmat
Tornivaara kertoi, että jokaisen toimikunnan pitää tehdä osansa
toimintasuunnitelmasta. Toimintasuunnitelman tekemisen takarajaksi sovittiin
11.2.

7.7. Kaskelotti-rahasto
Tornivaara kertoi Kaskelotti-rahastosta, ja kuinka tästä annetaan stipendejä
vuosijuhlissa. Kerhot, kouluhenkilökunta ja puheenjohtaja päättävät saajan.
Ahola ja Karvonen lähtevät miettimään, kuinka rahastoon saataisiin lisää
rahoitusta. Sovittiin, että Kontio selvittää Kaskelotti-pinssien tilauksesta.

7.8. Hopeisten kiltapinssien tilaaminen
Tornivaara kertoi, että pinssejä olisi tilattava lisää. Sovittiin, että Kontio
selvittää pinssien tilauksesta.

7.9. Toimarisitsit
Martti ilmoitti, että olisi hoidettava järjestelyjä eteenpäin. Keskustelimme
asioiden hoitamisesta ja niiden järjestelyistä.

7.10. Laskiaisriehan ajokin rakentaminen
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Laskiaisrieha ajokin rakentamiseen tällä hetkellä on kaksi innostunutta.
Yritetään rekrytoida RILkamoissa lisää.

7.11. Aalto Access Rights Survey
Tornivaara ilmoitti kyselystä, joka kartoittaa kiltahuoneiden 24/7 käytön
tarvetta kaikille kiltalaisille.Keskustelimme raadin kannasta asiaan ja
sovimme, että Tornivaara vastaa kyselyyn raadin puolesta.

7.12. SIKin Minttukaakaokutsut
Martti tekee kyselyn raadin Telegram-ryhmään osallistujista ja ilmoittaa tämän
vastauksena kutsuun.

7.13. Raadin virkistykset
Martti kertoi raadin virkistysbudjetista. Mahdollisia virkistyskohteita oli mietitty.
Pakopeliä oli kartoitettu. Mietimme myös kämppäkierroksen ruokailupaikaksi
Jätkäsaaren.

7.14. Hyvinvointi ja koheesio - työpaja
Martti kertoi yhteisössä vaikuttaminen -kurssin luennosta ja sieltä saamistaan
ideoista. Sovimme, että Martti ja Tornivaara pitävät raadille 20.1. kokouksen
jälkeen Hyvinvointi ja koheesio -työpajan.

7.15. Vuosijuhlaedustukset
7.15.1. Budjetoinnin uudelleenharkinta

Tornivaara kertoi budjetoinnista ja laskelmista, joita oli tehnyt tulevalle
vuodelle. Tarkastelimme laskelmia, ja keskustelimme killan
edustusbudjetin muodostamisesta ja sen kasvattamisesta.

7.15.2. Kondensaatio 132.
Päätös: Valitaan Pasanen ja Elias Punkka edustamaan
Kondensaatioon.

7.15.3. Apoptoosi XIX
Päätös: Valitaan Martti ja Iiris Vuorialho edustamaan Apoptoosiin.

8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
8.1. Tiivistystä SAT:in kokouksissa esiin nousseista asioista

Martti kertoi, että on pitänyt kokoukset kaikkien SATin alaisten toimikuntien
alla ja pyytänyt toimikuntia valmistelemaan omat budjettiehdotuksensa..
Kaikki toimarit ovat innoissaan tehtävistään.

9. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
10.1. Somen suunnitelmat

Peltola avasi somevastaavien kokouksessa esille tulleita suunnitelmia.
IG-viikkotiedote, Myday-postaukset ja kuukausikoosteet tulivat muun muassa
esille. Näitä aletaan laittamaan käyntiin somevastaavien kanssa.

11. OPINTOTOIMIKUNTA
11.1. Kiltatapaaminen

Ahola kertoi tapaamisesta korkeakoulun henkilöstön kanssa kanssa. Heidän
lisäkseen paikalla olivat myös Insinööritieteiden korkakoulun kiltojen
opintovastaavat, puheenjohtajat ja varapuheenjohtajat. Keskustelua käytiin
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muun muassa kiltasopimuksesta ja kandidaatintutkielman kirjoituskielestä.
Ahola mainitsi myös, että kiltahuoneesta voi tehdä huoltopyyntöjä itse.
Kiltahuonevastaaville tulisi laittaa linkki, jolla huoltopyynnön voi tehdä.

12. IE-Perhe
12.1. Pikku-IE perehdytys

Perehdytys huomenna tiistaina 31.1, joka on sopivasti sitsiviikolla.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. ISO-rekry

Juvakka kertoi, että ISO-rekryyn on tehty suunnitelmia ja infovideo. Haku
aukeaa mahdollisesti ensi viikolla.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Asiaa budjetista

Kontio olisi esitellyt aikaisemmin kokouksessa esille tulleen budjettityökalun.
15.2. Laskut ja kulukorvaukset

Hyväksytään pöytäkirjan liitteenä (Liite 1) olevat kulukorvaukset.

16. AYY
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. M.E.T.A.
18.1. Tornivaara ehdotti, että AA-kerhot voisivat ilmoittaa kerhon nimen

merkitessään tapahtumia AA-kerhojen tapahtumakalenteriin.
18.2. Karvonen ja Luhtamäki alkavat tutkimaan omaa sähköpostiosoitetta killalle.

19. SEURAAVA KOKOUS
19.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon maanantaina vakiokokousaikaan

15:00.

20. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
20.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 17:40.

VAKUUDEKSI

_______________________                      _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri


